
Referat fra møte i FAU ved Ørnes skole 

Mandag 12. februar kl. 17.30 
 

Til stede: Merete Falch Jonassen 8A, Tone Aksberg Johansen 8B, Hanne Sofie Vindvik 8B 

(vara), Ida-Kristin Olsen 9B, Lene-Marie Olsen 9B, Bente Meosli 10A, Svetlana Breckan 10A, 

Linda Kristensen 10B, Kate Eriksen, rektor 

 

Frafall: Hilda Kvalvik 9A, Leif Arne Krogh 10B, Monica Caroline Andersen 8A, Merethe 

Jakobsen 9A 

 

 

Saker:  

01/24- Godkjenning av referat  

- Angående dårlig snømåking/strøing av trappa opp fra videregående. Kan Elevrådet ta 

dette som en sak og eventuelt ta den til Kulingen?  

- Vi savner tilsendt referat.  

- Referat godkjent. 

 

02/24- Rektor informerer  

- Fra Erika: 10B har åpen skole denne uka, her mangler det frivillige foresatte til å stille. 

- Varsling av anmerkninger på Visma er slått av. Hva tenker foresatte om å sette på 

denne varlingen igjen? Kan klassekontaktene spørre om dette til de foresatte i sine 

klasser?  

 

03/24- Evaluering juleball 2023  

- Flere som hadde med seg mobil og det ble postet fra juleballet på sosiale medier. 

Dette blir urettferdig over de som overholdt mobilforbudet, så her må det skjerpes inn 

til neste år.  

- Unødvendig at det er to foresatte på vakt i kiosken hvis den ikke skal åpne før etter 

underholdninga er over. 

- Fin forestilling og god stemning. 

 

04/24- Registrering av forening og organisasjonsnummer  

- Registreringen er nok en gang ikke godkjent. Må nok sende inn en gang til fra 

begynnelsen av. 

- Dokumentene burde være i orden, så Ida-Kristin prøver å sende inn alt på nytt igjen. 

 

05/24- Eventuelt 

- Elevundersøkelsen er straks klar, denne kan rektor informere om på neste FAU-

møte. 

- Sak til neste gang: Tiltak i forhold til stygt språkbruk (jamfør referat fra FAU-møte i 

desember). Info fra rektor ønskes.  

- Vanskelig å få foresatte til å stille på for eksempel åpen skole. Er det mulig å 

forespørre for eksempel Saniteten til å stille? Eller andre foreninger? VI kan sende en 

forespørsel til Saniteten.  

- Angående varsel på Visma om anmerkninger: Er dette noe vi i FAU skal ta opp med 

de foresatte, eller burde heller skolen ta en henvendelse til de foresatte om dette? Vi 



tenker også at kontaktlærere som ser at en elev har mange anmerkninger vil ta 

kontakt med foresatte om dette. Det burde være gode rutiner for å handtere elever 

som får mange anmerkninger. Men vi tenker også at de fleste foresatte nok ønsker å 

få varsling om anmerkninger, så vi er positive til at skolen slår på varsel, i alle fall i en 

prøveperiode.  

- Ønsker info om skolen planlegger kulturuke i år og eventuelt når. 

 

 

 

 

Referent: Tone 

Møtet avsluttet kl. 18.20 


